
                                            P R O T O K O L   nr   V/2011 
sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu  17 stycznia 2011r. 
 
Miejsce obrad:  sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Barczewie; 
 
Godzina rozpoczęcia obrad:  12.00 
 
Do punktu 1. 
 
Obrady V sesji Rady otworzył Przewodniczący Rady pan  Zbigniew Chlubicki. 
 
Pan Chlubicki stwierdził, że zgodnie z listą obecności , w obradach V/2011 sesji 
uczestniczy 14 radnych – w związku z czym obrady V/2011 sesji są prawomocne. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Chlubicki przedstawił porządek obrad: 
 
3)Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji Rady; 
4)Sprawozdanie Burmistrza Barczewa  z działalności w okresie między sesjami 
Rady; 
5)Interpelacje i zapytania radnych; 
6)Zapytania radnych i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
7)Zapytania radnych i sołtysów do radnych powiatowych; 
8)Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i gminy 
Barczewo za 2010r – założenia do dalszej działalności; 
9)Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011r; 
10)Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2011r; 
11)Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2010r; 
12)Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Agencji 
Nieruchomości Rolnych; 
13)Odpowiedzi; 
14)Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
15)Informacja na temat współpracy z organizacjami pozarządowymi; 
16)Analiza wykorzystania funduszy sołeckich w 2010r; 
17)Plany pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie na 2011r; 
18)Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
19)Zmiana budżetu Gminy na 2011r; 
20)Sprawy różne i wolne wnioski; 
21)Zakończenie obrad V/2011 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Radni Rady Miejskiej w Barczewie wyrazili akceptację przedstawionego porządku 
obrad. 
 
Do punktu 3. 

 



 
Radni  jednogłośnie przyjęli protokół z obrad poprzedniej sesji Rady bez uwag. 
 
Do punktu 4. 
 
Sprawozdanie Burmistrza: 
 
Pan Lech Nitkowski powiedział m.innymi: 
 
- 3 stycznia br otrzymaliśmy z Gminy Hagen (Niemcy) list , w którym burmistrz 
Hagen informuje mnie, że zaprosił do Hagen z wizytą w tym roku 2 drużyny 
piłkarskie z naszego terenu. W liście tym prosi o wsparcie tego wyjazdu. 
Burmistrz Hagen przesłał również życzenia noworoczne dla Rady Miejskiej w 
Barczewie; 
- 14 stycznia br odbyłem spotkanie z dyrektorem GDDKiA panem Nicewiczem w 
sprawie utrzymania odcinków dróg , które przechodzą na nasze utrzymanie; 
Z mocy ustawy to starodroże 16c uzyskuje kategorię drogi gminnej i przechodzi na 
nasze utrzymanie i gminy niestety płaczą i płacą bo nie mają innego wyjścia. 
To starodroże  jesteśmy zmuszeni utrzymywać a więc również odśnieżać. 
Gmina nie posiada do tego celu odpowiedniego sprzętu. Zawieramy porozumienie 
z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, w którym GDDKiA wyraża zgodę  
na utrzymywanie tej drogi w okresie od 15 stycznia 2011r do 15 kwietnia 2011; 
- odbyłem również spotkanie w sprawie  rewitalizacji. Pozostały jeszcze tylko 
uzgodnienia sieciowe; 
- 5 stycznia  odbyłem spotkanie z problemową Komisją Związku Gmin Warmińsko- 
Mazurskich . Poruszyłem gorący temat dotyczący  tego czy powiat ma prawo 
szantażować gminę w przypadku przeprowadzania remontów dróg powiatowych. 
Czy ustawowo jest dozwolone dofinansowywanie przez gminę remontu drogi 
powiatowej. Wystąpiłem do ZGWM z zapytaniem jak to wygląda w innych 
powiatach. 
- w związku z tym, że wprowadzona zostanie nowa ustawa o przedsiębiorcach - 
ZGWM występuje z propozycją, że albo wprowadzone zostaną przepisy, które 
obligować będą przedsiębiorców do tego, że będą zmuszeni do przybycia do 
Urzędu i uzupełnienia danych albo państwo zwiększy dotację dla urzędów na 
uzupełnianie wpisów. 
- odbyłem spotkanie z panem Kasztelanem i panem Jedynastym, na którym 
poinformowano mnie, że w Lęgajnach w realizacji jest 3 ha  szklarni. Docelowo 
będzie to 15 ha; 
- monitorowaliśmy przetarg na zimowe utrzymanie dróg; 
- odbyło się spotkanie z redaktorem naczelnym Wiadomości Barczewskich. 
Uzgodnione zostało stanowisko. W efekcie tych rozmów redaktorem naczelnym 
naszej gazety będzie w dalszym ciągu pani Mariola Lukowska; 
- z dyrektorem Miejskiej Przychodni uzgodniliśmy, że w najbliższym czasie 
odbędzie się oficjalny odbiór przychodni po przeprowadzonej rozbudowie; 
- 9 stycznia odbył się finał Wielkiej Orkiestry Swiątecznej Pomocy. Chciałem w tym 
miejscu podziękować panu Jarosławowi Bonusowi za zorganizowanie turnieju na 
naszym ORLIK-u. 
Przy tej okazji chciałem powiedzieć, że ORLIK jest bardzo dobrze wykorzystywany; 

 



- zorganizowaliśmy spotkanie z naszymi przedsiębiorcami. Przybyło 40 
przedsiębiorców. Spotkanie odbyło się pod kątem tego co my możemy zrobić dla 
przedsiębiorców i co przedsiębiorcy mogą zrobić dla Gminy. Było to bardzo dobre 
spotkanie z doskonałym  skutkiem; 
- w miesiącu styczniu odbyło się spotkanie-szkolenie z organizacjami 
pozarządowymi, które prowadziła pani Falej; 
- odbyło się spotkanie z naszym chórem MODERATO; 
- od 15 stycznia br dyrektorem MZOiZ jest pani Hanna Chyżyńska a dyrektorem 
szkoły w Bartołtach Wielkich pani Jasiukiewicz. 
 
Do punktu 5. 
 
Pan Edward Maciejewski: 
- jaki jest stan zaawansowania planów kanalizacyjnych dla Nikielkowa? 
 
Pan Tomasz Michałowski: 
- rodzice II klasistów zwracają się  z zapytaniem czy  jest możliwość pozyskania 
środków finansowych na wyjazdy dzieci na basen. Jeśli tak to od kiedy? 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
- miało się odbyć spotkanie  z przewoźnikami  z trasy Barczewo-Olsztyn. Lęgajny 
mają ogromny kłopot z dojazdami do Olsztyna między godziną 7 a 8.00. Pojazdy 
pana Maźca w ogóle do Lęgajn nie zajeżdżają. Myślę, że rozkład jazdy załatwiłby 
ten problem; 
- odwodnienie ulicy Olsztyńskiej w Lęgajnach – myślę, ze od tego tematu nie 
uciekniemy. Teraz zimą to już była rzeka. Boimy się pomyśleć co będzie na wiosnę; 
 
Pan Zbigniew Chlubicki: 
- Wójtowo ma podobny problem z dojazdami do Olsztyna między godziną  7 a 8 
rano. Myślę, że przejazd dużego autobusu a takiej godzinie aby mógł dojechać do 
Olsztyna na przystanek koło Zakładów Graficznych załatwiłby problem. 
 
Do punktu 6. 
 
Pani Halina Mikielewicz: 
- w ubiegłym roku zgłaszałam prośbę o postawienie wiaty na przystanku w 
Studzianku. Do tej pory jej nie ma; 
- docierają do nas głosy, że nasza gazeta samorządowa powinna być poszerzona o 
większą ilość informacji dotyczących wsi; 
 
Pan Wiesław Pietrzak: 
- Szynowo i Tęguty proszą o pomoc (transport) w przewiezieniu do Barczewa dzieci 
na zajęcia feryjne; 
 
Pan Waldemar Chodubski: 
- Lęgajny zwracają się z prośbą o zabezpieczenie w dniu jutrzejszym przez siły 
porządkowe mszy , która odbędzie się w kościele w Lęgajnach w związku ze 
zgonem naszego proboszcza. Przyjedzie bardzo dużo ludzi samochodami – stąd 

 



prośba o zabezpieczenie na parkingu; 
 
Pan Kazimierz Czaplicki: 
- uważam, że odcinki dróg, które są odśnieżane w danych wsiach powinno się 
uzgadniać z sołtysami; 
 
Pan Michał Tymiński: 
- mam pewne wątpliwości jeśli chodzi o wyznaczone sektory do odśnieżania. 
Chodzi mi o sektor, w którym są Bogdany. Wymieniona jest tam do odśnieżania 
droga Wójtowo-Bogdany. Ta droga jest nieuczęszczana, ponieważ mieszkańcy 
używają drogi Kaplityny-Bogdany. Uważam również, że powinien być wyznaczony 
telefon alarmowy pod który należy dzwonić jeśli atak zimy jest akuraty w czasie 
soboty-niedzieli; 
 
Pani Hanna Chyżyńska: 
- dziękuję panu Jasińskiemu za tak dobrą koordynację prac przy odśnieżaniu. Na 
naszym terenie jest dobrze pod tym względem; 
 
 
Do punktu 7. 
 
Pan Edward Maciejewski: 
- prośba aby zwrócić uwagę na podsypywanie zakrętów i podjazdów na drogach 
powiatowych; 
 
Pan Czesław Kopczyński: 
- odkryły się dziury na drodze powiatowej Radosty-Lamkowo. Droga Kronowo – 
Lamkowo miejscami się zarywa; 
 
Pan Ryszard Kulesza: 
- prośba aby Powiatowa Służba Drogowa zajęła się porządnym odśnieżaniem i 
przy okazji aby nie zapominali o Odrytach; 
- pan Jasiński jest jedyną osobą która decyduje o odśnieżaniu ale niestety 
wykonawca takich prac nie chce ze mną rozmawiać: 
 
Pan Wiesław Pietrzak: 
- powiat tak źle odśnieża swoje drogi, że nie można przejechać na „mijankę ”; 
- czy jest zrobiony harmonogram naprawy dróg powiatowych? 
- zbyt dużo jest drzew do usunięcia; 
 
Radna powiatowa pani Mirosława Jasińska: 
- prośba do państwa – zwróćcie się pismem do nas radnych powiatowych pismem 
w sprawie bolączek dotyczących dróg powiatowych a my z pismem przewodnim 
przekażemy to do powiatu. 
Z drogami powiatowymi jest bardzo źle. Interweniujemy wciąż u pani dyrektor 
Plocek i u pana Starosty. 
Jeżeli chodzi o harmonogram  wycięć i konarów  to w tej sprawie już zwracałam się 
do pani dyrektor Plocek. 

 



 
Pani Krystyna Szter – radna powiatowa: 
 
- ja mam taki pomysł aby sołtysi we współpracy z radnymi (z danego terenu) 
zwrócili się na piśmie ze wszystkimi sprawami dotyczącymi dróg powiatowych do 
burmistrza a burmistrz jako najważniejszy organ zwróci się z tym do Starosty. 
 
Do punktu 8. 
 
Pan Tomasz Filipowicz – pełniący obowiązki Komendanta Komisariatu Policji w 
Barczewie przredstawił informację  dotyczącą stanu bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie miasdta i gminy w Barczewie. Dane które przedstawił 
dotyczyły 2010r. 
 
Pan Filipowicz nie złożył pisemnej informacji na ten temat mimo tego, że 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie zwrócił się pisemnie przed obradami 
sesji Rady o przygotowanie pisemnej informacji na ten temat, która stanowiłaby 
załącznik do protokółu. 
 
Pan Edward Maciejewski – ta służba jest mi bardzo bliska. Interesuje mnie to jak 
wyglądają kategorie kryminalne. 
Oddziały prewencji – jest to znakomity pomysł. Pouczenie to też jest bardzo dobra 
forma. W imieniu mieszkańców Nikielkowa mam prośbę abyście panowie zwrócili 
uwagę na nagminne przekraczanie prędkości na drodze prowadzącej przez 
Nikielkowo. Przekraczanie prędkości jest tam nagminne; 
 
Pani Halina Bronka – proszę o zwrócenie szczególnej uwagi na miejsce przy 
przystanku na ulicy Obrońców Warszawy. Systematycznie w każdą sobotę w tym 
miejscu ok. godzin: 21, 22, 23 jest tak głośno, odbywają się potężne awantury. 
Zaznaczyć chciałam ,że nie ma to nic wspólnego z tym, że w tym sklepie 
sprzedawany jest alkohol; 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – proszę zwrócić szczególną uwagę na bezpańskie psy i 
sposób parkowania samochodów. 
 
Pan Tomasz Filipowicz: 
- kryminalne dokonania: rozboje, bójki – wykrywalność mamy 100%. 
Również wykrywalność kradzieży z włamaniem jest bardzo wysoka. Problemem są 
zwykłe kradzieże – tu działania jeszcze musimy doszlifować. 
 
- przystanek – bardzo często tam interweniujemy i ganiamy te osoby. Mamy to w 
zadaniach stałych. Często są tam osoby karane a niepełnoletnie odwozimy do 
domu. Robimy to ciągle. Znamy ten temat; 
- przekraczanie prędkości na drodze przez Nikielkowo. Tam bardzo często zajeżdża 
patrol drogowy; 
 
Pan Mariusz Dowgiałło przedstawił informacje na temat bezpieczeństwa i porządku 
publicznego od strony OSP. 

 



Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
 
Pan Tomasz Michałowski: 
- czwarty raz słyszę o braku pojemników na szlakę. Nie wiem czy prezes ZUK to 
państwo w państwie, że nie słucha burmistrza. 
 
Pan Lech Nitkowski – ZUK to jest odrębna jednostka. To ludzie to lekceważą, 
ponieważ nie mają oddzielnych pojemników. 
Pan Lech Nitkowski podziękował OSP za trud i sprawne działanie. 
 
Pan Edward Maciejewski – uważam, że największy zakres działań ma OSP. To jest 
służba, która jest najważniejsza. 
 
Pan Zbigniew Cipior – przedstawił sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za 
20120r. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu. 
 
Pan Edward Maciejewski  - ja pozytywnie oceniam pracę Straży Miejskiej. 
Bardzo proszę o egzekwowanie zawierania umów na wywóz nieczystości stałych i 
płynnych. 
 
Do punktu 9. 
Wyjaśnienia przedstawił pan Jarosław Złotkowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy w Barczewie. 
 
Pan Tomasz Michałowski – opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 
jest pozytywna. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki odczytał treść uchwały. 
 
Radni  jednogłośnie  podjęli: 
 
 
                                           U C H W A L E  nr  V(22)11 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2011 rok. 
 
 
Do punktu10. 
Wyjaśnienia do tematu przedstawił pan Jarosław Złotkowski – dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie. 
 
Pan Tomasz Michałowski – opinia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych jest 
pozytywna. 
 
Uchwałę przedstawił pan Jarosław Chilicki. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 

 



                                           U C H W A L E  nr  V(23)2011 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011r. 
 
 
Do punktu 11. 
 
Sprawozdanie z działalności w 2010 Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. 
 
Do punktu 12. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Wiesława Chwaluk – kierownik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Rolnictwa w Urzędzie Miejskim w Barczewie. 
 
Pan Edward Maciejewski – opinia Komisji do Spraw Gospodarczych i 
Mieszkaniowych jest pozytywna. 
 
Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o nie odczytywanie projektu uchwały. 
 
Rada  jednogłośnie przyjęła wniosek pani Jakończuk. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                             U C H W A L E  nr  V(24)2011 
w sprawie  nieodpłatnego przejęcia  nieruchomości od Agencji Nieruchomości 
Rolnych. 
 
Do punktu 13. 
 
Odpowiedzi. 
 
Burmistrz Barczewa pan Lech Nitkowski: 
 
- dla pana Maciejewskiego: dokumentacja jest po uzgodnieniach ze Starostwem. W 
wyniku uzgodnień należało nanieść  zmiany. Musi być wydana ponowna decyzja. 
Po wydaniu decyzji lokalizacyjnej będziemy składać wniosek o pozwolenie na 
budowę; 
 
- wyjazdy dzieci na basen. Ceny poszły w górę. Tu należy złożyć wniosek do 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych o sfinansowanie przynajmniej 
części za te wyjazdy; 
 
- spotkanie z przewoźnikami : wydałem decyzję aby takie spotkanie zorganizować. 
Rozkład jazdy musi być. Straż Miejska i pan Lichocki jeżdżą i monitorują ten 
problem. Myślę, że jutro ustalony zostanie termin spotkania; 
Dla pana Chlubickiego – autobus o 7,45 przy Zakładach Graficznych – to też 
załatwimy; 
 

 



- ulica Olsztyńska w Lęgajnach – przygotowujemy dokumenty w tej sprawie; 
 
- jedna wiata dwóch miejscowości nie załatwi. Zgadzam się z tym, że tam jest 
potrzebna wiata; 
 
- umieszczanie więcej informacji na tematy wsi – też miałem takie informacje ale są 
to wskazania do Komisji; 
 
- zajęcia feryjne dla dzieci z Szynowa – muszę sprawdzić co będzie z busem. Jeśli 
jest taka potrzeba to spróbujemy pomóc; 
 
- Lęgajny – zabezpieczenie parkingu przed kościołem podczas mszy – już 
poinformowałem komendanta SM o tym fakcie; 
 
- droga Wójtowo-Bogdany – muszę to sprawdzić; 
 
- sposób informowania Starosty  o potrzebach na drogach powiatowych – dla 
p.Szter – my właśnie tak robimy; 
 
- podsypywanie na drogach powiatowych na podjazdach i zakrętach (dla 
p.Maciejewskiego) – interweniowałem w tej sprawie; 
 
- dla pana Kuleszy – my teraz odśnieżamy też te drogi, które nigdy przedtem nie 
były odśnieżane; 
 
- bezpańskie psy – był pomysł zorganizowania wspólnego, powiatowego 
schroniska. Niestety pomysł upadł. 
 
- chciałem państwa poinformować, że od dnia  1 lutego br pan Dariusz Jasiński 
będzie zastępcą burmistrza. Z pracy pana Jasińskiego jestem bardzo zadowolony i 
mam bardzo dobre zdanie. 
 
Do punktu 14. 
 
Wyjaśnienia przedstawił pan Grzegorz Wieczorek – kierownik BIOS. 
 
Pan Czesław Kopczyński – byliśmy z Komisją Rolną w Kronowie i obejrzeliśmy  to 
w terenie. Wyjaśniliśmy panu, który miał zastrzeżenia. Opinia Komisji jest  
pozytywna. 
 
Pan Edward Maciejewski – wnioskuję aby w § 20 , tak gdzie są propozycje opłat 
podnieść opłatę planistyczną z 10% do 20% i w przypadku gdzie jest zapisane 20% 
podnieść do 30%. 
 
Pan Grzegorz Wieczorek – uwaga formalna – plan podlegał wcześniej wyłożeniu 
więc i stawki były wyłożone. W trakcie wyłożenia wpływały uwagi do planu . To 
również obejmowało te stawki. Uwag do stawek nie było. Jeśli w tej chwili stawki 
zostaną zmienione automatycznie powoduje to cofnięcie planu do ponownego 

 



wyłożenia i czas uchwalenia zmian wydłuży się o około 2 miesiące. 
 
Pan Edward Maciejewski – to po co my się zbieramy na komisjach . 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zawnioskował: 
1)Zmiana stawek opłaty planistycznej dla miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego – Kronowo VI : 
1)z 10% na 20% 
2)z 20% na 30%. 
 
Na sali obecnych jest 11 radnych. 
 
Rada Miejska 9 głosami „za ”, 1 głosie „przeciwnym” i 1 „wstrzymującym przyjęła 
wniosek pana Zbigniewa Chlubickiego. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zaproponował zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia m.p.z.p terenu części Kronowo VI. 
 
Na sali obecnych jest 9 radnych. 
 
Rada 7 głosami „za ”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym” przyjęła 
wniosek pana Zbigniewa Chlubickiego. 
 
Do punktu 15. 
 
Informację na temat współpracy z organizacjami pozarządowymi  w formie 
multimedialnej przedstawiła pani Anna Gędas – pracownik Wydziału 
Organizacyjnego Urzędu Miejskiego w Barczewie. 
 
Informacja została przyjęta przez radnych bez zastrzeżeń. 
 
Do punktu 16. 
 
Informację  na temat wykorzystania funduszy sołeckich w 2010r przedstawił  pan 
Grzegorz Wieczorek. 
 
Analiza stanowi załącznik do protokółu. 
 
Do punktu 17. 
 
Plany pracy poszczególnych Komisji Rady na 2011r oraz plan pracy Rady Miejskiej 
zostały przedłożone. 
 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej będzie opracowany za 3 tygodnie. 
 
 
Do punktu 18. 
 

 



Wyjaśnienia przedstawiła  pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Teresa Lutarewicz – wnioskuję o nie odczytywanie  projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 10 radnych. 
 
Wniosek przyjęty jednogłośnie 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
 
                                          U C H W A L A  nr  V(25)2011 
w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
 
 
Do punktu 19. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Teresa Lutarewicz – wnioskuję o nie odczytywanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest  10  radnych. 
 
Wniosek przyjęty jednogłośnie. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie podjęła: 
 
                                          U C H W A L A  nr  V(26)2011 
w sprawie  zmiany budżetu Gminy na 2011r. 
 
Do punktu 20. 
 
Pan Jerzy Zahorski – występuję w imieniu pana Bonusa z wnioskiem o podział 
Komisji Sportu,Turystyki,Kultury i Promocji Gminy na Komisję zajmującą się 
sprawami sportu i Komisję w zakres której wchodzi kultura. 
 
Radni 9 głosami „za ” i 1 głosem „przeciwnym” przyjęli wniosek p.Zahorskiego. 
 
Pan Tomasz Michałowski wnioskuję o podział Komisji Oświaty , Zdrowia i Spraw  
Społecznych na Komisję Oświaty i Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych. 
 
Wniosek przyjęty został 9 głosami „za ” przy 1 „przeciwnym”. 
 
Pani Halina Bronka -  przeglądałam Statuty i regulaminy innych Rad i takie gminy 

 



jak my mają np. tylko 3 – 4 komisje a my aż 7.  
 
Pan Edward Maciejewski – moja Komisja też ma bardzo duży zakres działania 
ale myślę, że podziały Komisji  nie są  wskazane. 
 
Pan Tomasz Michałowski – na poprzedniej sesji zadałem pytanie dla ZUK-u o 
zagospodarowanie boksów śmietnikowych i nie otrzymałem odpowiedzi. Będę 
prosił pana Prezesa o plan w tym kierunku. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady omawiany był  
temat wykupu działek pod drogi. Opinia Komisji była pozytywna. 
 
Pan Chlubicki poinformował, że wpłynęło sprawozdanie ze Szkoły z obchodów 
Roku Feliksa Nowowiejskiego.  
Pan Chlubicki powiedział, że należy im się podziękowanie za przygotowanie tylu 
imprez, które promują naszą gminę. 
 
Do punktu 21. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam 
V/2011 sesję Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                                  Przewodniczący 
                                                                                 Rady Miejskiej w Barczewie 
 
                                                                                 Zbigniew Chlubicki 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


